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Minister Ab Klink van Volksgezondheid wil bekijken of het zin heeft ongezond voedsel duurder te maken. Het
kabinet heeft al besloten de accijns op bier en sigaretten volgend jaar te verhogen, maar Klink wil nu weten of
accijnsverhogingen voor andere producten effectief en zinvol zijn. Een goed idee? 

Geef uw mening op ons forum!
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